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 با گذشت بیش از یک ماه از مصوبه شورای عالی کار برای 
افزایش ۱۵ هزار تومانی بن نقدی و ۱۰ هزار تومانی حق 
مسکن کارگران، وزیر کار افزایش ۱۵ هزار تومانی بن نقدی را 
ابلاغ کرد اما سرنوشت افزایش ۱۰ هزار تومانی حق مسکن 
کارگران همچنان در ابهام قرار دارد. نایب  رئیس کانون عالی 
شورای اسلامی کار در گفت وگو با تسنیم، با اشاره به تصویب 
افزایش حق مسکن کارگران از ۱۰هزار تومان به ۲۰هزار تومان 
گفت: مصوبه شورای عالی کار مبنی بر افزایش بن کارگری از 
۳۵هزار تومان به ۵۰هزار تومان دیروز از سوی ربیعی وزیر کار 
ابلاغ شد.  محمد احمدی در گفت وگو با خبرگزاری تسنیم، با 

اشاره به این که علی ربیعی، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
افزایش بن کارگری از مبلغ ۳۵هزار تومان به ۵۰هزار تومان را 
ابلاغ کرد، اظهار داشت: حق مسکن کارگران هنوز ابلاغ نشده و 
در هیئت دولت در حال بررسی است. وی تأکید کرد:  اجرای 
مصوبه افزایش حق مسکن منوط به تأییدیه هیئت دولت است که 
پس از تأیید می تواند عملیاتی شود. نایب رئیس کانون عالی 

شورای اسلامی کار افزود: این مصوبه از اول مرداد ماه باید توسط 
کارفرمایان به کارگران پرداخت شود. در همین حال، رئیس هیئت 
مدیره کانون عالی شوراهای اسلامی کار کشور اظهار داشت: 
افزایش حق بن نقدی از اختیارات شورای عالی کار است و این 
شورا می تواند راسا در این باره تصمیم گیری کند، اما افزایش حق 
مسکن باید به تایید هیئت وزیران برسد. علی بیگی با بیان این که 

ادعای مقامات دولت دهم درباره تصویب افزایش حق مسکن 
کارگران در آخرین جلسه هیئت دولت دهم تا به امروز دستاوردی 
برای کارگران نداشته است بیان داش��ت: ما همچنان منتظر 
سرنوشت افزایش ۱۰ هزارتومانی حق مسکن کارگران هستیم. 
وی ادامه داد: از وزیر تعاون، کار و رفاه می خواهیم که اگر موضوع 
افزایش حق مسکن در هیئت دولت دهم مطرح نشده است، وی 
این موضوع را برای تصویب به هیئت وزی��ران ببرد تا درب��اره آن 
تصمیم گیری شود. پیش از این اسدا... عباسی وزیر کار دولت 
دهم از تصویب افزایش ۱۰ هزار تومانی حق مسکن کارگران در 

آخرین جلسه هیئت دولت دهم در مشهد خبر داده بود.
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رئیس جدید گمرک: مشکلات ترخیص کالاهای اساسی و دارو در کوتاه ترین زمان حل می شود
رئیس جدید گمرک ایران گفت: در کوتاه مدت سعی خواهیم کرد مشکلاتی 
که اخیرا در زمینه ترخیص بعضی از کالاهای اساسی و دارو در گمرک به 
وجود آمده را با ایجاد هماهنگی های لازم حل کنیم. به گزارش ایسنا، مسعود 
کرباسیان که در مراسم معارفه خود سخن می گفت با بیان این که گمرک 

نباید به وسیله ای برای حل اختلاف بین سازمان های مختلف اقتصادی 
تبدیل شود، اظهار کرد: هر یک روز توقف کالا در گمرک معادل است با یک 
درصد ارزش آن کالا به این ترتیب ما باید راهی پیدا کنیم تا ترخیص کالاهای 
موجود در گمرک به بهترین نحو و در کوتاه ترین زمان ممکن انجام شود.

عطاءا...ناصری
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محصولات  ب��زرگ  کنندگان  تولید  ک��ه  حالی  در 
صادراتی، به وی��ژه تولیدکنندگان ف��ولاد از اعمال 
از انباشت  محدودیت ه��ای ص��ادرات��ی گله مند هستند و 
محصولات خود در انبارها بدون وجود مشتری خبر می دهند 
رئیس سازمان توسعه تجارت با اشاره به جلسات مختلف وزارت 
صنعت با تشکل ها برای تسهیل ممنوعیت صادرات تعدادی از 
کالا ها، می گوید: »برقراری شرایط جدید صادراتی شامل تمام 
کالاهای صادراتی شده و طی روزه��ای آینده توسط وزارت 
صنعت اع��لام م��ی ش���ود.« حمید ص��اف��دل در گفت وگو با 
خبرگزاری تسنیم، با اشاره به این که اساساً دولت یازدهم در 
برنامه ۱۰۰ روزه خود در ممنوعیت و محدودیت های صادراتی 
قصد انجام تجدید نظرهایی را دارد، اظهارداشت: هنوز به 
صورت رسمی تصمیم قطعی در این باره گرفته نشده و فقط 
پیشنهادهایی توسط وزارت صنعت به دولت ارائه شده است. 

صافدل: در بخش فولاد و پتروشیمی هنوز تصمیم قطعی  ▪ 

گرفته نشده است

او با اش��اره به این که هم اکنون وزارت صنعت با تشکل و 
معاونت های مختلف در اتخاذ تصمیمات جدید صادراتی 
جلساتی را برگزار کرده است، افزود:  تمام این پیشنهادها با 

نگاه به تسهیل فرآیند تجارت و توسعه بازارهای جدید انجام 
خواهد گرفت به نحوی که با اعمال تمام نظرات تصمیمات 

نهایی اتخاذ می شود. 
رئیس سازمان توسعه تجارت ضمن بیان این مطلب که در بخش 
فولاد و محصولات پتروشیمی هنوز تصمیم قطعی برای تغییر 
در صادرات آن ها لحاظ نشده است، افزود:  بخشی از تغییرات 

ممنوعیت ردیف های کالای صادراتی موافقت دولت را می 
طلبد که در همین زمینه وزارت صنعت در حال رایزنی و ارائه 
پیشنهادهای خود است. سال گذشته در پی محدودیت های 
ارزی به وجود آمده و همچنین در راستای تامین نیاز بازار 
از جمله برخی اقلام  داخلی ص���ادرات برخی محصولات 

پتروشیمی و محصولات فولادی ممنوع اعلام شد.

عضو هیئت مدیره انجمن تولیدکنندگان فولاد: 40 ▪ هزار 

تن، صادرات یک روز تولید فولاد کشور است

در همین ح��ال بهادر احرامیان، عضو هیئت مدیره انجمن 
تولیدکنندگان فولاد در گفت وگو با ایسنا با اشاره به این که سهمیه 
ص��ادرات 4۰ هزار تنی فقط شامل یک روز تولید فولاد کشور 
می شود، گفت: هم اکنون روزانه 4۰ تا ۵۰ هزار تن فولاد در کشور 
تولید می شود و به دلیل ممنوعیت صادرات در چند ماه گذشته 
مقدار قابل توجهی محصولات فولادی در کارخانه ها انباشت 
شده و به فروش نرفته است. او با اشاره به این که هم اکنون عرضه 
بر تقاضا در بازار محصولات فولادی پیشی گرفته است، گفت: 
امیدواریم هرچه زودتر صادرات محصولات فولادی و نه شمش 
به طور کامل آزاد شود. در همین حال دبیر انجمن تولیدکنندگان 
فولاد نیز با انتقاد ازممنوعیت چند ماهه ص��ادرات محصولات 
فولادی گفت: براساس پی گیری های ما مشخص شد که وزیر 
صنعت نیز با اعمال محدودیت یا ممنوعیت روی صادرات مخالف 
است و امیدواریم در همین راستا صادرات محصولات فولادی به 
زودی آزاد شود. از سوی دیگر کرمانشاهی، معاون سازمان توسعه 
تجارت هم در گفت وگو با ایسنا با اشاره به این که مجوز صادرات 
محصولات فولادی را ستاد تنظیم بازار صادر کرده است، گفت: 
اگر فولادسازان و پتروشیمی ها نیاز بازار داخلی را تامین کنند 
مشکلی برای صادرات وجود نخواهد داشت. وی در عین حال 
از لغو ممنوعیت صادرات برخی کالاها در آینده نزدیک خبر داد.

نادران: بخش اعظم منابع صندوق 
توسعه ملی در خارج بلوکه شده است

عضو کمیسیون برنامه و بودجه مجلس شورای اسلامی با بیان 
این که بخش اعظم منابع صندوق توسعه ملی در خارج از کشور 
بلوکه شده است اظهار داشت: مفهوم ساده برداشت دولت 
از صندوق توسعه ملی این است بانک مرکزی در حساب ها، 
حساب سازی کند که دولت این مقدار به ما ارز فروخته وباید 
این مقدار به دولت ریال بدهیم که خرج کند این کار یعنی چاپ 
پول پرقدرت و بالابردن پایه پولی و افزایش تورم. الیاس نادران 
در گفت وگو با مهر، در مورد راهکارهای دولت برای جبران  
کسری بودجه که در لایحه اصلاحیه بودجه 9۲ مطرح شده بود 
اظهار داشت: دولت راحت ترین راه را برای تامین مالی خود 
در اصلاحیه بودجه برگزید که برداشت از صندوق توسعه ملی 
است.  نماینده مردم تهران در مجلس شورای اسلامی با بیان 
این که دولت قبلی هم بر برداشت از صندوق توسعه ملی برای 
جبران کسری بودجه خود تاکید داشت ادامه داد: هم اکنون 
صندوق توسعه ملی در کار نیست، باید از واقعیت ها صحبت 
ک��رد، بخش اعظم منابع صندوق توسعه ملی در کشور های 
مختلف بلوکه است و اجازه انتقال به ایران ندارد.  نادران تاکید 
کرد: دولت حق برداشت از منابع مالی صندوق توسعه ملی جز 
در مواردی که در برنامه پنجم توسعه به تصویب رسیده ندارد، 
اگر اضطراری وجود دارد باید آن را با راه حل های اضطراری 
حل کرد نه این که دولت صندوق توسعه ملی را به عنوان سرمایه 
خود تلقی و هر وقت اراده کرد از آن برداشت کند، دولت قبلی 

هم همین کار را می کرد.

مجمع جهانی اقتصاد: ایران در رتبه ۲۱ 
بزرگ ترین اقتصادهای جهان قرار دارد
مجمع جهانی اقتصاد با انتشار تازه ترین گزارش خود از اقتصاد 
جهان از ارتقای 4 پله ای ای��ران در رتبه بندی بزرگ ترین 
اقتصادهای جهان در سال ۲۰۱۲ خبر داد و افزود: ایران با 
تولید ناخالص داخلی ۵48.9 میلیارد دلاری در سال ۲۰۱۲ 
به رتبه ۲۱ بزرگ ترین اقتصادهای بزرگ جهان صعود کرده 
است. پیش از این شمس الدین حسینی وزیر سابق اقتصاد به 
نقل از بانک جهانی و صندوق بین المللی پول رتبه ایران دربین 
اقتصادهای بزرگ جهان را ۱۷ اعلام کرده بود. به گزارش 
تسنیم، مجمع جهانی اقتصاد در جدیدترین گ��زارش خود 
موسوم به گزارش رقابت پذیری جهانی از رتبه ۲۱ اقتصاد ایران 
میان ۱48 کشور جهان خبر داد. تولید ناخالص داخلی ایران 
در سال ۲۰۱۲ به ۵48.9 میلیارد دلار رسید و ایران در جایگاه 
بیست و یکمین اقتصاد بزرگ دنیا در این سال قرار گرفت.

رشد 7.4 درصدی مصرف بنزین از ابتدای امسال
شانا- مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی از تامین 
کافی بنزین تابستانی خبر داد و گفت: با وجود رشد ۷.4 درصدی 
مصرف بنزین از ابتدای امسال تا نیمه شهریور، این فرآورده به میزان 

کافی در سراسر کشور توزیع شده است.

گزینه معاونت ارزی بانک مرکزی نهایی شد

فارس- با تأیید رئیس کل بانک مرکزی، غلامعلی کامیاب برای 
معاونت ارزی بانک مرکزی نهایی شد. کامیاب به عنوان گزینه نهایی 
معاونت ارزی بانک مرکزی انتخاب شده است. وی هم اکنون عضو 
هیئت مدیره بانک ایران زمین است و پیش از این به عنوان مدیر 
عامل شرکت خدمات انفورماتیک بانک مرکزی فعالیت می کرد. 
ولی از آن جا که بازنشسته است، صدور حکم وی از طرف رئیس کل 
بانک مرکزی منوط به تأیید هیئت وزیران شده است. همچنین، در 
زمان ریاست کلی ابراهیم شیبانی بر بانک مرکزی، کامیاب مدیر کل 
ارزی و محمد جعفر مجرد معاون ارزی بانک مرکزی بود. شنیده ها 
حاکی است در صورت تأیید هیئت وزیران، وی معاونت آینده ارزی 

بانک مرکزی را عهده دار خواهد شد.

ایران توافق خرید یک میلیون تن گندم از پاکستان را لغو کرد  

تسنیم- درحالی که وزیر امنیت غذایی پاکستان خبر لغو معامله 
خرید یک میلیون تن گندم این کشور از سوی ایران را تایید کرده 
است یکی از مقامات دیگر این وزارتخانه گفت: ایران احتمالا به جای 

گندم کالای دیگری از پاکستان وارد خواهد کرد. 

سخنگوی اتاق بازرگانی ایران: اولین نشست شورای 
گفت وگو در دولت روحانی سه شنبه برگزار می شود

فارس- علی درستکار سخنگوی اتاق بازرگانی ایران از افتتاح 
شورای گفت وگوی دولت جدید و بخش خصوصی با حضور معاون 
اول رئیس جمهور در روز سه شنبه جاری خبر داد. دولت گذشته در 
سال پایانی فعالیت خود حضور اعضای دولت در جلسات شورای 

گفت وگو را متوقف کرده بود.

آغاز مذاکرات ایران با یک کشور اروپایی برای صادرات گاز

فارس- مذاکرات ایران با یک کشور اروپایی برای صادرات گاز 
آغاز شد.  پس از عقد قراردادها و تفاهم نامه صادرات گاز با برخی 
از کشورهای آسیایی به تازگی مذاکراتی به منظور صادرات گاز با 
یک کشور اروپایی انجام شده است که بر اساس این مذاکرات گاز 
ایران از طریق خاک ترکیه و یک کشور واسط به این کشور اروپای 
غربی ارسال می شود. در خور یادآوری است مذاکرات صادرات 
گاز با این کشور اروپایی در دولت دهم صورت گرفته بود اما بنابه 
دلایلی از جمله به بهانه تحریم معلق ماند ولی از اوایل تابستان جاری 
برای بار مجدد و به صورت جدی این مذاکرات از سر گرفته شد.

کلید دولت یازدهم در آستانه گشودن قفل صادرات

اخبار

عکس: آرشیو رئیس سازمان توسعه تجارت: شرایط جدید صادرات کالاها در روزهای آینده توسط وزارت صنعت اعلام می شود. 

 افزایش ۱۵ هزار تومانی بن نقدی کارگران ابلاغ شد؛ 
افزایش ۱۰ هزار تومانی حق مسکن در ابهام

گزارش

بازار خبر
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٩٢٢٤٤٦٦٧/ م

٩٢٢٤٢٦٨١/ ب

مشاور وزیر اعلام کرد:

برنامه وزارت راه و شهرسازی برای 
اعطای تسهیلات بلند مدت خرید مسکن

با توجه به اینکه مسئولان وزارت راه و شهرسازی بر افزایش قیمت  
مسکن طی یکی - دو سال اخیر و پایین آمدن ارزش وام ۲۰ میلیون 
تومانی خرید مسکن اذعان داشته و معتقدند قدرت خرید مردم 
کاهش یافته و مبلغ وام پرداختی کمکی به خانه دار شدن مردم 
نمی کند، در قالب طرح های جدید از قبیل راه اندازی بازار رهن 
و بازار رهن ثانویه درصدد افزایش قدرت خرید خانه برآمده اند. 

حسین عبده تبریزی که هفته پیش به عنوان مشاور امور مدیریت و 
تامین منابع مالی وزیر راه و شهرسازی منصوب شد، به ایسنا گفت: 
با توجه به اینکه توان مالی گروه های کم درآمد و زوج های جوان 
کم است باید به منظور افزایش قدرت خرید این اقشار تسهیلات 
بلند مدت برای خرید مسکن از سوی دولت پرداخت شود؛ به 
طوری که با صدور مجوز بانک مرکزی همه بانک های تجاری 

بتوانند صندوق های سپرده گذاری ایجاد کنند و به خریداران 
وام های بلند مدت بپردازند. در این زمینه وزیر راه و شهرسازی 
نیز تاکید دارد: برای خانه دار شدن مردم باید حداقل ۷۰ تا 9۰ 
درصد قیمت خانه در قالب تسهیلات به مردم داده شود که این 
امر در صورتی امکان پذیر است که بانک ها توان مالی لازم برای 

پرداخت را داشته باشند.


